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Abstract (en)
A textile machine (M) is operated by means of a travelling robot (W) which has individual sections (W1, W2) possessing a plurality of service
stations (a, b, y). The service stations (a, a) can be of identical design or be designed as service stations (a, b, c) for different sequential work cycles
on the spinning machine, with the result that high flexibility and a high working capacity of the travelling robot (W) are obtained. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Textilmaschine (M) wird mit einem Wanderautomaten (W) betrieben, der einzelne Sektionen (W1,W2) mit mehreren Bedienungsstationen
(a,b,y) aufweist. Die Bedienungsstationen (a,a) können gleichartig ausgelegt sein oder als Bedienungsstationen (a,b,c) für unterschiedliche
sequentielle Arbeitsabläufe an der Spinnmaschine gestaltet sein, wodurch sich grosse Flexibilität und eine hohe Arbeitskapazität des
Wanderautomaten (W) ergibt. <IMAGE>
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